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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. január 18-ai, 

rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Süli 

Ildikó, Torma Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Módi Miklós, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 2 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Javasolta, hogy a helyben kiosztott „Az oroszlányi X. 

számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések” című előterjesztést külön napirendként 

tárgyalják. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

1/2018. (I.18.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

január 18-ai rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. Bölcsődei Felvételi Szabályzat 

2. A Képviselő-testület 2018. január 23-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

3. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. évi munkatervének elfogadása 

4. A 2018. évi költségvetési rendelet előkészítése 

5. Az oroszlányi X. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések 
 

Zárt ülés: 

6. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  Bölcsődei Felvételi Szabályzat 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy 2 ponton módosítja a bölcsőde telephelyének szakmai 

programja a felvételi szabályzatot. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a Kormányhivatal ellenőrzése során 

kifogásolták, hogy a felvételi szabályzatban nem szerepelt, hogy a szülőnek milyen dokumentumokat 

kell bemutatnia a gyermek felvételénél, valamint nem szerepelt a szabályzatban az ellátás 

megszűnésének az a módja, amikor a hozzátartozó olyan magatartást tanúsít, ami veszélyes lehet a 

gyermek, vagy a gondozó testi épségére, valamint a panaszok gyakorlásának módja. Ezek most 

beépítésre kerültek a felvételi szabályzatba. Ez a módosítás lényege.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy ezek a kiegészítések elegendőek-e arra, hogy 

megfeleljenek a törvényi kötelezettségnek? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy február 20-ig adott határidőt a Kormányhivatal 

a hiányosságok pótlására.  A megküldött anyagokra választ kell, hogy küldjenek.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag észrevételezte, hogy az ellátási rendszerből nem kerülhet ki az a 

gyermek, akinek a térítési díját a szülő nem fizeti ki. Ha ennek híre megy, félő, hogy nem sokan 

fognak fizetni. 

 

Dr. File Beáta jegyző 15 óra 6 perckor megérkezett a bizottság ülésére 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a gyermekvédelmi törvény tartalmazza azokat 

az eseteket, amikor megszűnik vagy megszüntethető az ellátás.  A térítési díj meg nem fizetése nem 

megszüntetési indok. Ebben az esetben tájékoztatni kell a fenntartót, aki dönthet arról, hogy behajtja 

vagy elengedi a tartozást.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a Bölcsődei Felvételi Szabályzatról.  

 

A bizottság a szabályzatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

2/2018. (I.18.) ESZB határozata 

a Bölcsődei Felvételi Szabályzatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta a Bölcsődei Felvételi Szabályzatot.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. január 23-ai ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének szakmai programja 

 

Vargáné Vojnár Katalin 15 óra 11 perckor megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma 6 fő.  
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Torma Lajos bizottsági tag tolmácsolta Dr. Gieszer Zsuzsanna gyermekorvos véleményét, a 

programot jónak tartják és elfogadásra javasolják.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

3/2018. (I.18.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének szakmai programja” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei 

telephelyének szakmai programja” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Döntés az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei Telephelyének, valamint Oroszlány Város 

Óvodáinak nyári nyitvatartási rendjéről  

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. Kérdése az volt, hogy a CSÁO gyermekein kívül 

van-e más is, aki igénybe veszi a nyári ellátást? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, nem tud a kérdésre válaszolni, nem kért ilyen jellegű 

adatokat.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

4/2018. (I.18.) ESZB határozata 

a „Döntés az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei Telephelyének, valamint Oroszlány 

Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendjéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

Bölcsődei Telephelyének, valamint Oroszlány Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendjéről” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Dr. File Beáta jegyző tájékoztatást adott a „Jelentés az Önkormányzati Szociális Szolgálatnál és az 

Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtárnál, illetve jogelődjeiknél a 2010-2016. időszakban végzett 

belső ellenőrzési megállapítások áttekintéséről” című napirenddel kapcsolatban. Elmondta, hogy 

Szabó Mihály települési képviselő az előterjesztő, ő az ad-hoch bizottság elnöke. Az anyag a mai 

napon készült el. Összesen négyszer ülésezett a bizottság, mely felkérte György Árpád belső ellenőrt, 

hogy a belső ellenőrzési anyagokat a két intézmény vonatkozásában összesítse és értékelje. Ez alapján 
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dolgozott a bizottság. Kértek még be anyagokat, vizsgálati szempontokat, de az inkább az OKSZIK-ra 

vonatkozott. A Szociális Szolgálatnál csak a munkajogi téma került előtérbe. A belső ellenőrzési 

jelentést el is fogadta a bizottság, az lesz az előterjesztés mellékelte. Egyetlen megállapítás volt az 

intézménnyel kapcsolatban, hogy az év végén részítéletet hozott a bíróság, amely a munkaviszony 

megszüntetését jogellenesnek értékelte. A Szociális Szolgálat még határidőben, decemberben 

fellebbezést nyújtott be. A tárgyaláson történő megegyezés nem vezetett eredményre, bele se ment az 

ügyvéd javaslatára a polgármester. Nagyon magas összeg volt a vita tárgya, ami alaptalanná tette a 

megegyezés kérdését. Mindenképpen bírósági döntés lesz. Az OKSZIK részéről pénzügyi vonalon 

voltak felvetések, aminek a pénzügyi osztály és a belső ellenőr eleget tett. Ennek megállapításai 

szerepelnek a jelentésben. Azzal zárul a jegyzőkönyv, hogy nem történik olyan intézkedés, ami a 

képviselő-testület irányába feladat lenne. Ma egyeztette elnök úrral az előterjesztést, és még a mai 

napon postázásra fog kerülni a többi képviselő-testületi anyaggal együtt.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 15 óra 24 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a helyben kiosztásra került anyagban arról adnak 

tájékoztatást, hogy 2017. decemberében üzembe helyezésre kerültek az új fogorvosi székek. 

Decemberben döntött a képviselő-testület, hogy a 2-es és 3-as fogorvosi körzetet működtető orvosok 

kapják meg a kezelőegységeket. Az üzembe-helyezés december 14-én megtörtént. A lecserélt 

fogorvosi székek 2008. április 30-án létrejött vagyonkezelési szerződés alapján álltak a Szakorvosi és 

Ápolási Intézet vagyonkezelésében, azonban önkormányzati tulajdonban vannak és az önkormányzat 

tárgyi eszköznyilvántartásában szerepelnek. A vagyonkezelő selejtezési jegyzőkönyvet készített, ezt 

szintén tartalmazza a most kiosztott anyag. A határozati javaslat arra irányul, hogy a 2008-as 

szerződés kerüljön megszüntetésre, valamint a vagyonkezelési szerződés alapján az Oroszlányi 

Szakorvosi és Ápolási Intézetnél jelenleg is vagyonkezelésben lévő eszközök kerüljenek ingyenesen a 

rendelőintézet tulajdonába a 2017. december 31. állapot szerinti 180.763 Ft nyilvántartási értéken. Az 

önkormányzati tulajdon és fenntartói jog 2012. május 1. napján szállt át az Államra az ingatlanok 

vonatkozásában, a tárgyi eszközök maradtak önkormányzati tulajdonban.    

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, korábban arról volt szó, hogy a régi székeket 

alkatrészként értékesítik, itt viszont az szerepel, hogy az új székeket szállító vállalat elszállította őket 

megsemmisítésre.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag elmondta, hogy a selejtezési jegyzőkönyv kiegészítésében az 

szerepel, hogy átadják a Szent Borbála Kórháznak.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a székek nem kerültek elszállításra, a rendelőintézet 

raktárában vannak.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag felolvasta a selejtezési jegyzőkönyv kiegészítést. Véleménye szerint 

ez nem egyértelmű. Kérdése az volt, hogy mit takar a 18 kg eszköz? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a székek nem kerültek elszállításra, azok a szakorvosi 

intézetben vannak. Visszavonták a selejtezési javaslatot, és tettek egy új javaslatot, hogy a Szent 

Borbála Kórházba legyen elszállítva.  

 

Ezt követően a bizottság tagjai a selejtezési jegyzőkönyvben foglaltakról tárgyaltak. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, hogy a december 18-ai megsemmisítési 

jegyzőkönyv készült először, abban szerepelt az elszállítás megsemmisítésre. Majd december 20-án 

készült egy selejtezési jegyzőkönyv-kiegészítés, melyben visszavonták az elszállítást.  
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Hezler Gabriella bizottsági tag véleménye szerint a jegyzőkönyv-kiegészítésben lévő egyes pont 

nem a két fogászati székről szól.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag véleménye az volt, hogy a selejtezési jegyzőkönyv- 

kiegészítés melléklete kell legyen egy jegyzék, plusz a TGY/4/2017. tárgyi eszköz selejtezési 

jegyzőkönyv. A jegyzéket nem kapták meg, ezen lehet felsorolva a 18 kg kézi orvosi szerszám, amit a 

Szent Borbála Kórháznak akarnak átadni. Csak a hármas pont tartozik a TGY/4/2017. sz. 

jegyzőkönyvhöz. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy csak a selejtezési jegyzőkönyvet kellett volna megküldenie a 

Szakorvosi és Ápolási Intézetnek, a többit nem.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, ha ez az önkormányzat tulajdona, akkor miért a 

szakorvosi intézet selejtezi le a székeket, miért nem az önkormányzat? 

  

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a szakorvosi intézet tesz egy javaslatot, készít egy 

jegyzőkönyvet, és a tulajdonos ezt elfogadja. Véleménye az volt, hogy nem érdemes foglalkozni az 

értékesítéssel, mert 0 szaldósra jönnek ki. Ez döntés kérdése, de az intézetből el kell szállítani, mert 

nincs helyük tárolni. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, ha az önkormányzat ezt jóváhagyja, be kell 

szerezni egy megsemmisítési tanúsítványt és hozzá kell csatolni ehhez a paksamétához.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, azt is megteheti az önkormányzat, hogy felad egy hirdetést és 

megvárják, amíg jelentkezik valaki, de addig a tárolást meg kell oldani.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 15 óra 51 perckor elhagyta a bizottság ülését. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdése az volt, amit december 5-én leselejteztek, az az 

önkormányzat vagy a rendelőintézet tulajdona?  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, hogy a szerszámoknak semmi köze a fogorvosi 

székekhez. Nem selejtezhetnek addig, amíg az önkormányzat nem hozott döntést.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a két ülés közötti anyagot nem küldi ki a mai nap a képviselő-

testületnek, a holnapi nap még egyeztet a szakorvosi intézettel. 

  

Dr. Mátics István elnök kérése az volt, hogy a Pénzügyi Bizottság mondjon véleményt a fogászati 

székek selejtezéséről, értékesítéséről. 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:   A bizottság 2018. évi munkaterve 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette a munkatervet.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a munkaterv elfogadásáról. 

 

A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

5/2018. (I.18.) ESZB határozata 

a bizottság 2018. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta 2018. évi munkatervét.  
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Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:   A 2018. évi költségvetési rendelet előkészítése 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy az eddigi bizottsági üléseken volt-e javaslat a 

mínusz csökkentésére. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy január 26-án a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottságnak lesz rendkívüli ülése, ahol csak ezt a napirendet fogják tárgyalni. A MOSB nem tárgyalta 

a napirendet. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a 9-es táblában van két fogászati szék tervezve, erről már 

döntés is született, azonban a táblázatban szerepel még egy fül-orr-gégészeti kezelőegység 7 M Ft-os 

összegben. Kérdése az volt, hogy került ez a táblázatba? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy dr. Varju János igazgató küldött polgármester úrnak még 

decemberben egy levelet, ahol kérte, hogy kerüljön ez az eszköz beszerzésre önkormányzat általi 

támogatással. Szolgáltatásbeli-színvonal emelkedéssel járna egy ilyen eszköz beszerzése. 

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint ez úgy működik, hogy van egy kérelem, szakmai 

indoklás, ami alapján dönteni tudnak.  Több gépet is le kellene cserélni. Az Állam most gondoskodik a 

rendelőintézetről, vagy sem? Elfogad minden hasonló kezdeményezést, ha az önkormányzatnak van 

pénze, de nem így, hogy a költségvetési rendeletből értesül erről. Így bármit beleírhatnak.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy foglalkozzanak-e így az anyaggal. Nem látja a 

maradványt sem, ami csökkentheti a mínuszt.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag véleménye az volt, hogy így nincs értelme.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az intézményvezetőkkel jövő héten, csütörtökön lesz egy 

megbeszélés, a költségeiket fogják átbeszélni.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy fejlesztési célú hitelekre (Szociális városrehabilitáció 

önerő) 160 M Ft van betervezve. Kérdése az volt, hogy ez az összeg pontosan mit takar? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, erről döntött a testület, a pályázati összegen kívül még 160 M Ft-ra 

van szükség. Nem biztos, hogy ez 2018-ban valósul meg, de betervezésre került. Mivel testületi döntés 

van róla, be kellett építeni a táblákba.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag véleménye az volt a szakorvosi intézet kérelmével kapcsolatban, 

hogy a kérelmet el kellett volna juttatni a bizottságnak, hogy arról tárgyalni tudjanak.  

 

5. NAPIRENDI PONT:   Az oroszlányi X. számú felnőtt háziorvosi körzettel 

      kapcsolatos döntések (helyben kiosztott előterjesztés) 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a feladatellátási szerződés az önálló orvosi tevékenységről 

szóló 2000. évi II. törvény szerint nem mondható fel 6 hónapnál hamarabb. Vannak lehetőségek, hogy 

mikor, de tartós betegségnél nem, a jogszabály ezt nem ismeri. Július 1-nél hamarabb nem tudják 

átvenni a X. körzetet, ezt Bende doktornővel is megbeszélte a mai napon. A doktornő január 3-án adta 

be a kérelmét az ÁNTSZ felé. Májusban a működési engedélyt meg kell kérniük, a 

feladatfinanszírozási szerződést el kell kezdeni intézni, ez minimum 2 hónapos előkészítő munkát 

igényel. A határozati javaslatban szerepel 3 M Ft elismerés, valamint egy felhatalmazás a 

polgármesternek, hogy az alapellátás biztosítása érdekében a helyettesítési szerződéseket kösse meg.  
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Január-február hónapban Dr. Tímár Anna helyettesít. Ha átkerül az önkormányzathoz a praxis, akkor 

havi bontásban oldanák meg a helyettesítést. Nem kívánják működtetni a X. számú körzetet, azt az 

önkormányzatnak kell végeznie. Az önkormányzat alkalmazottja lenne az asszisztens is. 

Reménykednek, hogy minél hamarabb találnak majd orvost, aki átveszi a praxist.  

Elmondta, hogy a város honlapján rosszul vannak a körzethatárok, a doktornő működési engedélyében 

1 körzet szerepel, nincs már II-es körzet a hatályos önkormányzati rendelet szerint. A működési 

engedélyébe telephelyként megjelölve a Borbála telepi rendelés viszont szerepel. Azt javasolta, ha az 

önkormányzat átveszi a működtetést, csak az Alkotmány útra kérjék meg az engedélyt. A helyettesítő 

orvosok nem vállalnák, hogy feljárjanak a Borbálára. Meg kell hírelni, hogy ott nem lesz rendelés.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, mikortól lehet kiírni a körzeti orvosi álláshelyre a 

pályázatot? Már most, vagy meg kell várni a 6 hónapot? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ha a doktornővel kötnek egy megállapodási szerződést, akkor már 

most hirdethetik a pályázatot. Az önkormányzat ebben tud segítséget nyújtani a doktornőnek. De erről 

testületi döntés szükséges. Jelezte, hogy a 3 M Ft összeg kifizetéséhez nem írt dátumot, javaslatot kért, 

hogy az mikor kerülhet kifizetésre. Várják meg a július 1-et, vagy javasolt korábban a kifizetés, ha 

megkötik a praxisjoggal kapcsolatos megállapodást?  

 

Torma Lajos és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok javasolták, hogy a költségvetés 

elfogadása után kerüljön kifizetésre az összeg.   

 

A bizottság tagjai is támogatták, hogy a megállapodás megkötése után legyen kifizetve a jutalom.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérése az volt, hogy a honlapon kerüljenek javításra az adatok. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

6/2018. (I.18.) ESZB határozata 

„Az oroszlányi X. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Az oroszlányi X. számú felnőtt háziorvosi körzettel 

kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 16 óra 30 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


